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zdravím pánové přemýšlím o vyměně zadných balonů 25-10-12 na stejné jako jsou v předu 25-8-12 
budete to mít nějaky vliv na jízdu neby vysloveně nevyhodu?  snad se rozproudí podnětná debeta :)
česil 30.12.2010 10:52:34

Ahoj, já mám v předu i v zadu stejný rozměr- 25"12x12.Mě se jezdí lépe, lépe to sedí-
těžší manipulace v terénu, ale jak jsem psal- mě se jezdí velice dobře.Určitě bych ale
nedával do zadu rozměr 25" 8x12.Tam patří aspoň takový rozměr jaký tam máš. :-DD
Chtorr 30.12.2010 12:03:35

no přavě přemyšlím proč pač terenaky mají taky všechy stejny a většinou uzší ty
balony co se montujou ted mi přijdou spíš modní
1Pegas 30.12.2010 12:40:52

Chtorr> Chceš měnit disky, nebo pneu? V nadpise máš výměnu ráfků a dál textu máš
rozměry pneumatik:
Chtorr 30.12.2010 13:36:13

chtěl bych dozadu dat stejny rafky i pneu jako ve předu jednak se mi to líbí opticky a
jednak mi to přijde praktičtější na eventualní prohazovaní pneu
1Pegas 30.12.2010 14:52:31

Já mám na Bladu původní plechy přední užší a zadní šírší a k tomu ještě disky ITP a ty
jsou všechny stejný a no problema.
Aligator-max 30.12.2010 18:15:30

Chtorr>chtěl bych dozadu dat stejny rafky i pneu jako ve předu jednak se mi to líbí
opticky a jednak mi to přijde praktičtější na eventualní prohazovaní pneu

  No kolka není jako auto nevím jestli už máš v zadu nezávislé nebo pevnou osu .
Pokud pevnou tak u většiny kolek je kratší a dohnaná ET diskú tím pádem nějaké
přehazování mezi nápravami nepřichází v úvahu. Jinak dozadu menší jak máš nedávej
pokud tam dáš 8 tak to bude vypadat stašně a jízdní v lastnosti se taky hodně zhorší
(n)
Chtorr 30.12.2010 20:55:52
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tak nevím mam tam nezavyslý zavěšení a když bych tam dal ty samy co jsou ve předu
bude šírka stejna jako přední naprava takhle je to o tech par cm širší. Ty jízdní
vlastnosti mě pravě zajímaj nějak se mi nezda že by to mělo bejt horší respektive
nevím z jakeho duvodu by se měly zhoršit. Ono to vypada jako kdyby tam ty široky
nepasovaly přečuhuje to ty plasty :D neměl by někdo na pujčení nějaky kola 25-8-12
na 450 grizzly co se mu valej v garaži klído proti zaloze že bych to prubnul
pirda 30.12.2010 21:26:23

Nechci tě nějak schazovat,ale to réma mi připadá jako blábol.Pročti fora o
pneumatikách nebo o ráfcích a myslím že ti to dojde. :-$
Chtorr 30.12.2010 23:50:55

nevím proč bys mě shazoval když něco nevím zeptam se :) temata sem čet ale nic
oběvnýho sem neoběvil proto se ptam ;-)  jestli to víš tak to řekni
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